
 NOTULEN ALV HAC 2023 

 
Datum 
Tijd 
Locatie 

Donderdag 11 mei 2023 
19:30 
HAC Kantine 

 

Aanwezig vanuit bestuur: Cor van der Burgt, Annette Woortman, Wim Tilburgs, Henk Rooijmans, Bart 

Custers, John Kocken. 

Verder aanwezig: Maarten van der Zanden, Jurgen Wilms, Michel Schoeber, Ingrid Schoeber, Jos 

Mooren, Renate Kepser, Hans Streijaert, Ferry Tabor, Jos Verbakel, Daan Verbakel, Mario Boelens, 

Marjo Hagelaar 

 

Opening 

 

Voorzitter Cor van der Burgt opent de vergadering en heet iedereen welkom. Hij spreekt de wens uit 

dat het weer een mooi jaar wordt en benoemt het tekort aan bestuursleden. 

Deze ALV wordt er geen aandacht besteed aan ereleden, jubilarissen of prijzen (Jacques 

Scholtenprijs, vrijwilligersbeker, etc). Er wordt bewust gekozen voor een moment later in het jaar 

met meer publiek. De hulp van de TC is nodig om kandidaten aan te dragen. Jos geeft aan dat over 

een geschikt moment zal worden nagedacht. 

Jurgen Wilms vindt dat de opkomst erg laag is, er is bijna meer bestuur aanwezig dan leden en dat 

getuigt van weinig respect voor de inspanningen van het bestuur. 

Maarten relativeert dat als de ALV rustig is, er meestal weinig roering is in de club, en dat kan als 

positief gezien worden. 

 

 

Notulen 

 

Cor citeert uit de notulen van de ALV van vorig jaar; die hadden de verbouwing als zwaartepunt. De 

financiele inzichten daaromtrent komen later in deze ALV. 

Hij vindt dat het goedkeuren van de verbouwing een heel goed besluit van de vorige ALV is geweest. 

Rabobank heeft de nieuwe zonnepanelen voor de helft betaald; de andere 6500 euro zouden snel 

terugverdiend moeten zijn met de actuele stroomprijzen. 

De vereniging heeft 200 lux ledverlichting gekregen. De palen staan verder van het hoofdveld en dit 

is veiliger. 

Nog steeds is er 100% dekking voor VOGs van vrijwilligers. Dan zit HAC zeker veilig als de gemeente 

in de toekomst mogelijk subsidie gaat laten afhangen van de dekkingsgraad. 

De notulen worden door de vergadering goedgekeurd. 

 

 

 

  



Financieel verslag 

 

Het is de laatste ALV voor latend penningmeester Annette. Het overzicht laat, behalve de met de 

verbouwing gemoeide investeringen, geen spannende veranderingen zien. 

Afgelopen jaren waren financieel gezonde jaren voor de club. Het banksaldo zal verminderen 

vanwege verbouwing. Er is alleen indexering toegepast op de contributie, maar geen verhoging. 

Kantine-inkomsten zijn flink gestegen, dit is een verdienste van Mario en Marjo en komt ook mede 

door de Fietsvierdaagse en Wielerclub. De nieuwe mogelijhkheid om te pinnen draagt ook bij. 

De uithuur van de ET is ook gestegen en dit is de verdienste van Rob Stappers. 

De energiekosten zijn eerder wat gestege maar dit zal door de zonnepanelen snel minder worden. De 

club gaat dan terug naar 6500 euro per jaar. 

Het clubgebouw is 3x80A afgezekerd en daar betalen we 2000 euro vaste netwerkkosten voor. 

Waarschijnlijk was dit vroeger nodig vanwege de lichtinstallatie. 

Maarten vermoedt dat het door oude type lampen komt die vroeger meer stroom verbruikten. Er 

wordt geopperd te onderzoeken of terugschalen mogelijk is. 

Trainers en vrijwilligersvergoedingen zijn omhoog gegaan door de groei van deze groep mensen. De 

bijbehorende cursusuitgaven zijn gestegen en dit is een goed teken. 

Verzekeringen blijven helaas hoog en wedstrijdkosten vertonen een piek vanwege nieuwe 

tijdwaarneming met chip. 

Voor de schoonmaak en bijbehorende kosten is nu hopelijk een oplossing voor gevonden, vanaf 

augustus is er iemand die dat op gaat pakken op basis van een vrijwilligersvergoeding. 

De Covidsubsidies zijn definitief vastgesteld. 

Afgelopen jaar heeft de club controle van de Belastingdienst gehad. Per persoon is een opgaaf van 

vrijwilligersvergoedingen gedaan en dit was een grote klus. Ook is alle omzet verantwoord. De club is 

niet belastingplichtig voor vennootschapsbelasting of loonbelasting. Ook is de club vrijgesteld van 

omzetbelasting, mist deze minder bedraagt dan 69 duizend euro. 

Hans vraagt waar de vrijwilligersvergoedingen aan opgaan. Annette geeft aan dat daar ook 

materiaalmensen en baanmensen inzitten. 

Jos geeft aan dat Rob wensen heeft voor vernieuwingen aan de ET. Is een middellangetermijn plan 

want er is nu niks stuk. De laptop en monitor van de setup zijn reeds geupgrade. 

Wim geeft aan dat de trainersvergoedingen al lang niet geindexeerd zijn, en de 

recreantenbegeleiders er persoonlijk geld bij zouden leggen. 

HAC hanteert een plafond van 1500 euro per jaar als vrijwilligersvergoeding. Als dit opgehoogd zou 

moeten worden naar de wettelijke 1800, dan moet de contributie omhoog en dat is onwenselijk. 

Jos betoogt dat het onderhouden van een trainerslicentie de verantwoordelijkheid is van de trainers, 

en dat bij een atletiekhobby, net zoals bij andere hobbies, kosten komen kijken. 

Cor benadrukt dat de contributie in Coronajaren niet verhoogd is en dat we pas recentelijk 

inflatiecorrectie hebben toegepast. Doel is stabiliteit en het bestuur zal een vinger aan de pols 

houden. 

Jos geeft nog aan dat de post Kleine Materialen erg onvoorspelbaar lijkt. Annette bevestigt dit; dat 

blijft een beetje schuiven in de marge. 

Hans merkt op dat er 25K meer is uitgegeven dan begroot en dat dat significant is op een begroting 

van 100K. 

Henk voegt hieraan toe dat de afschrijving een aantal jaar niet is meegenomen, dit is ongeveer 16 

duizend euro. Om op lange termijn zaken te kunnen vervangen, moet dit wel opgenomen gaan 

worden. 

 



In 2022 is ingeteerd op het kapitaal van de club en in 2023 zal dit nog een keer gebeuren. Jurgen 

merkt op dat je dan niet perse inteert op je banksalso. 

In het verleden heeft de club een groot kapitaal gehad, daar wordt nu met het oog op de verbouwing 

veel strakker naar gekeken. 

Cor merkt nog op dat asbestbehandeling en het vervangen van de kozijnen onvoorziene kosten zijn 

geweest die niet achterwege konden blijven. Gelukkig zijn die zaken voor de periode van 

prijsstijgingen uitgevoerd. 

 

 

Verslag kascommissie 

 

Jurgen merkt op dat er een kleine wijziging in de kascontrolecommissie plaatsgevonden. Alle staten, 

baten, lasten zijn toegankelijk geweest. Alles zag er keurig uit. Penningmeester Annette krijgt 

decharge. 

Benoeming kascontrole commissie 2023: Jurgen blijft en Jos Mooren neemt afscheid. Frans biedt aan 

te blijven zitten. Maarten meldt zich als reserve. 

 

 

Voortgang verbouwing 
 

Cor kijkt terug op een voortvarende aanpak en een mooi tussenresultaat. Het beoogde eindresultaat 

biedt veel perspectief. De verbouwing is in de laatste fase. 

De verbouwing zit goed in de begroting. Enige tegenvaller waren de douches, want het systeem van 

legionellabestrijding is complex. De oude installatie zat er 12 jaar in. Het nieuwe systeem spoelt de 

douches automatisch elke nacht door. Als afscheid genomen kan worden van de grote boiler, scheelt 

dat veel stroom 

Vrijwilligers steken veel tijd in de verbouwing, ook om de kosten te drukken. Daardoor resteert meer 

geld voor de inrichting. Er wordt gehoopt voor de zomervakantie klaar te zijn en aan de accoustiek 

wordt gedacht. De levertijden van de toestellen is onduidelijk. 

Het vloerbudget moet slim en compromisloos besteed worden. Een dempende vloer in het 

krachtgedeelte, en een stuk kunstgras. 

De krachtruimte wordt geen vervanging voor de sporthal in de winter. Daarvoor is zeker al de groep 

D-junioren te groot. 

 

 

  



Bestuursverkiezing 

 

Henk is reeds geintroduceerd in de nieuwsbrief. De vergadering is blij met zijn inzet en voornemen 

om het over te nemen van Annette. De vergadering gaat akkoord met zijn aanstelling. 

Cor en Bart zijn aftredend, maar beiden hebben bevestigd door te willen gaan. Cor vindt dat kijken 

naar de toekomst meerdere mensen op moeten staan voor een bestuurspositie. Veel clubs hebben 

het moeilijk. 

Maarten betoogt dat het bestuur een afspiegeling zou moeten zijn van de hele club, inclusief jeugd 

en recreanten. Cor hoopt mede-kanditaad-bestuursleden te vinden in het recreatieve deel van de 

club. Een atletiekachtergrond zou fijn zijn. 

Leonie was verhinderd voor de ALV, maar heeft aangegeven te stoppen. Helaas heeft zich nog 

niemand aangemeld om het secretariaat over te nemen. Dit is naast penningmeester en voorzitter 

een expliciet benoemde en nodige rol. 

Cor bedankt Leonie en Annette, die in het zonnetje gezet wordt onder applaus van de vergadering. 

Renate Kepser denkt na over wat ze voor de vereniging zou kunnen betekenen. Cor volgt dit op met 

haar. 

 

Overige mededelingen 

 

Volgend jaar trekt HAC de gehele organisatie van de fietsvierdaagse naar zich toe. Wim oppert om 

voor de catering een onderwijsinstantie in te schakelen. Marjo geeft aan voorzien te zijn met eigen 

mensen. 

Er volgt een discussie over trainingen in de vakantie en commitment van kinderen om te willen 

komen. Ferry betoogt dat een mentaliteitsverandering heeft plaatsgevonden. 

 

 

Rondvraag 

 

Maarten vraagt naar de voortgang van het updaten van het beleidsplan/toekomstvisie. Wim betoogt 

dat dit op de agenda moet komen en een doelstelling moet zijn voor het nieuwe jaar. 

Maarten betoogt persoonlijke benadering om meer vrijwilligers gemobiliseerd te krijgen. 

 

Renate betoogt dat een evenementje in informele setting wonderen zou kunnen doen in de beleving 

van het trainen geven. Of een keer eerder stoppen met ranja voor kinderen. Dan kunnen ouders er 

ook beter bij betrokken worden. 

Hans benadrukt het familiegevoel, ook tijdens het organiseren van de Halve van Helmond. Cor 

bedankt Hans nogmaals voor een geslaagd evenement. 

 

De vergadering wordt gesloten. 

 


